
SPF 159 Seniorerna Hässleholm
Seniorens stora sal var fullsatt när kommunens planchef Gertrud Richter kom för att 
redogöra för byggplanerna framöver. Hon har arbetat vid Hässleholms 
Stadsbyggnadskontor i några år efter att ha haft liknande arbetsuppgifter i bl a Lomma och
Burlöv. Det som fångade hennes intresse var Hässleholms centrala läge som internationell
höghastighetsstation på europabanan – något att bita i! 
När Gertrud kom till Hässleholm, fanns ingen aktuell översiktsplan. En sådan behövs för 
att ge politikerna erforderligt kunskapsunderlag. Tre strategidokument har nyligen antagits 
av kommunfullmäktige: Grönstrategier, Trafikstrategier och Riktlinjer för 
bostadsförsörjning. Dessa ligger till grund för den fördjupade översiktsplan (FÖP) för 
Hässleholms Stad, som senare i år ska ställas ut och sedan antas. Fördjupade 
översiktsplaner för kommunens övriga stationsorter är också på gång. 
Sverigeförhandlingen ställer stora krav på ökat bostadsbyggande: 7000 nya bostäder 
behöver byggas i regionen, vilket för Hässleholms del betyder 200–300 nya bostäder per 
år. Tomter finns, och några byggbeslut är klara, men inte tillräckligt många.  
Stig Åkesson i SPF:s Bogrupp började frågestunden med det mest aktuella:  kommer det 
att finnas tillräckligt många bostäder för äldre om t ex 15 år? Ett steg i rätt riktning är att 
bostadsförsörjningsprogrammet är klart, men nu krävs en handlingsplan. När kommer 
detaljplaner framöver att kompletteras i detta avseende? 
Gertrud menar att möjlighet finns att lägga in särskilda boenden i några av de 
bostadsområden som planeras framöver. 
SPF:s Bogrupp kommer att anordna en inspirationsdag i mars 2018 och lyfta frågan om 
handlingsplaner.  
Efter en dryg timmas information, frågor och svar om Hässleholms framtida byggplanering,
avtackades Gertrud och Stig för intressant och kunnig information med blommor och 
applåder. Därefter vidtog lottdragning och fikastund.

 

 
 


